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《单词百科:pathogenicity是什么意思?pathogenicity怎么发音?pathogenicit
y的解释和用法》

英语单词pathogenicity是什么意思?pathogenicity怎么读?pathogenicity怎么发音?美加网
为您整理了pathogenicity的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一
起来看看吧！

pathogenicity怎么读

pathogenicity的读音:[p�θ�d��'n�s�t�]

pathogenicity的意思

1、n.病原性，致病性;

pathogenicity的双语例句

1、Diversity in antigenicity, pathogenicity, pathological and genetic properties had
showed identical by lots of studies.
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许多研究表明,在抗原性 、 病原性 、
病理和遗传特性方面均显示出一致的多样性分布.

2、FvL mutation may be a underlying pathogenicity of familial BCS.

FvL突变可能是家族性BCS的内因.

3、Objective To observe pathogenicity and ecology of Lymantriidae larvae living on
bamboos.

目的探讨竹蛾幼虫的致病性及其生态.

4、It can be generally expressed that growth rate reduced, conidia decreased and
minimized and pathogenicity weakened.

表现为生长速度减慢, 产孢数量减少,分生孢子变小,产毒能力下降以及致病力减弱.

5、Its pathogenicity was markedly coincident with inoculated dosage.

其致病性与剂量有明显的相关性.

6、These results further extend our knowledge of the pathogenicity of T . canis
embryonated eggs.

本结果进一步扩展了对于犬蛔虫受孕卵致病性的知识.

7、The term pathogenicity denotes the ability of a parasite to cause disease.

致病性这一术语是指寄生物引起疾病的能力.

8、The pathogenicity of Moniezia expansa in sheep has long been debated.

绵羊扩展莫尼茨绦虫的致病力已经争论很久了.

9、Objective To investigate the pathogenicity of Scopulariopsis brevicaulis and to
discuss the pathogenesis of systemic mycosis.

目的研究短帚霉的致病性,探讨系统性真菌病的发病机制.

10、Pathogenicity is the important factor that mycoplasma infection need treatment.

具有致病性,是支原体感染需要治疗的重要条件.
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11、Pathogenicity test at saturated humidity showed that the third instar was very
susceptible to fungal infection.

在饱和湿度下三龄烟粉虱若虫对真菌侵染非常敏感.

12、Conclusion V. Parahaemolyticus with positive and negative urease have stronger
pathogenicity.

结论脲酶阴性与阳性副溶血性弧菌均有较强的致病性.

13、Virulence The relative pathogenicity of an organism; its ability to cause disease.

毒力:一种微生物 病原体 的相对致病性——其能够导致疾病发生的能力.

14、Objective : To investigate the differences in the ultrastructure and pathogenicity
between Cladosporium cladosporioides and Cladosporium carrionii.

目的: 比较枝孢样枝孢霉和卡氏枝孢霉超微结构的差异,探讨其致病性差异.

15、Peutz-1 strains of pathogenic bacteria than 3 spots pathogenicity.

黑斑1菌的致病力高于黑斑3菌的致病力.

以上是美加网为您整理的pathogenicity怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助
。查看更多关于pathogenicity的用法、pathogenicity的释义、pathogenicity的相关详情
请点击：https://dict.tjqzz.com/pathogenicity
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